



## W. MASJUTIN

HOLZSCHNITTE FÜR DIE DEUTSCHE LUFTHANSA  
WOODCUTS FOR THE DEUTSCHE LUFTHANSA

Es war ein guter Gedanke der deutschen Lufthansa für eine Sonderwerbung in großen Hotels den ausgezeichneten Holzschneider Prof. Masjutin heranzuziehen. Seine virtuose Technik verleiht den Flugbildern eine wunderbare Stimmung, und als graphische Blätter von hohem künstlerischem Wert sind sie ein sinnvollerer Schmuck als die sonst üblichen Photographien.

Diese Blätter sind zugleich eine Anregung, denn der Holzschnitt, wie ihn Masjutin pflegt, ist für alle repräsentativen Werbemittel hervorragend geeignet.

H. K. Frenzel

It was a good idea of the German Lufthansa to employ the excellent wood-engraver Professor Masjutin for special advertising in large hotels. His gifted technique imbues the pictures of flying with a wonderful atmosphere, and, as graphic prints of high artistic value, they are a more effective decoration than the usual photographs. These prints are also stimulating, for woodcuts such as Masjutin produces are unusually suitable for all high-class advertisements.

Translated by W. L. Campbell

